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 Vergadering : Algemeen Bestuur 

Datum : 25 november 2024 

Locatie : Kantoor ODR in Tiel   

 

  

 

 

Aanwezig : dhr. Neven (Buren), Dhr. De Graaff (Zaltbommel), Dhr. Van Wolfswinkel (Neder-Betuwe), dhr. Groen (Tiel), dhr. Slootweg (West Maas en Waal), dhr. Den 

Dikken (West Betuwe), dhr. De Raaf (Maasdriel), dhr. Zoet (Provincie – online), dhr. Groeneveld (ODR), dhr. Keijman (ODR, secretaris), dhr. Oerlemans 

(ODR) en mevr. Wensink (ODR). 

Toehoorders online: Nine Pankras (Omroep Gelderland), Gerwin Peelen (Omroep Gelderland), Olaitan Cooper (Zaltbommel), Anke Schimmer 

(Zaltbommel). 

Afwezig : mevr. Wichgers (voorzitter, Culemborg), mevr. Hartman (West Betuwe) 

 

 

Punt Omschrijving  

01 Opening en vaststellen agenda  De voorzitter is niet aanwezig. De heer Van Wolfswinkel neemt de voorzittersrol op zich. 

 

De heer Van Wolfswinkel opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom.  Hij geeft nog aan dat aan het 

eind van de vergadering een besloten deel zal plaats vinden. 

02 Besluitenlijst vergadering 

7 oktober 2024 

Er zijn geen opmerkingen m.b.t. de besluitenlijst.  

 

Het AB stelt de besluitenlijst van de vergadering van 7 oktober 2024 ongewijzigd vast. 

03 Ingekomen post en 

mededelingen 

Het AB neemt de ingekomen post ter kennisgeving aan: 

1. Brief West Betuwe met verzoek om besparingsscenario’s voor Begroting 2026. 
De heer Keijman vult hierbij aan dat in de Kaderbrief 2026 rekening is gehouden met deze verzoeken. 

2. Mail Ministerie BZK over repressief toezicht m.b.t. Begroting 2025 

3. Notitie van West Betuwe over positionering bouwtoezicht- en handhavingstaken. 

De heer Van Wolfswinkel vult hierbij aan dat het gesprek over het terughalen van de bouwtaken met mevrouw 

Hartman (en mevrouw Wichgers) in januari plaats zal vinden. 

 

Het AB neemt de volgende mededelingen ter vergadering ter kennisgeving aan: 

1. Update over proces tot geactualiseerde visie 

De heer Keijman geeft aan dat er in januari een apart AB is gepland om input te krijgen voor de te actualiseren missie 

en visie.  

04 Evaluatie 

organisatieontwikkeling 

De heer Keijman geeft aan dat er een evaluatie is uitgevoerd naar aanleiding van de organisatieontwikkeling. Deze 

evaluatie heeft 5 punten opgeleverd, waar nog aan gewerkt moet worden. Een onderdeel daarvan is het meer concreet 

maken van de missie/visie en een ander onderdeel, het md-traject start in december. 

 

De heer de Graaff vraagt of het AB op de hoogte kan worden gehouden van deze ontwikkelingen.  

 

1. Het AB neemt kennis van de doorontwikkeling van de organisatie binnen de ODR  

05 Kaderbrief 2026 De heer Keijman geeft aan dat er rekening is gehouden met de verzoeken van de gemeenten om besparingsscenario’s, 
maar dat in principe de besparingen via de uitvoeringsprogramma’s 2026 per gemeente duidelijk moeten worden in 
overleg met de accountmanagers. Welke taken voert de ODR wel of niet uit voor de gemeente en op welk niveau.  
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Dat is ook in lijn met wat de heer de Graaff nog aan te vullen had bij dit onderwerp.  

 

1. Het AB neemt kennis van de kaderbrief 2026  

 

06  Productenboek 2025 De heer Keijman geeft aan dat er weinig verschillen zij met vorig jaar. Het is nog niet te doen om de WKB-

cijfers/kentallen goed te formuleren omdat er no maar zo weinig gebruik wordt gemaakt van de WKB. 

 

1. Het AB neemt kennis van de AB notitie Productenboek 2025 en het Productenboek 2025 

2. Het AB stelt het ‘Productenboek 2025 Omgevingsdienst Rivierenland’ inclusief de hierin opgenomen kentallen vast. 

07 TrimesterMarap Er zijn geen opmerkingen over de TrimesterMarap. 

 

1. Het AB neemt kennis van de Totaal Marap januari tot en met augustus 2024 

08 Beleidsnotitie Misbruik, 

oneigenlijk gebruik en fraude 

De heer Van Wolfswinkel geeft aan dat in het DB al besproken is dat er een periodieke evaluatie nodig is. Hiermee 

stemmen de AB-leden in.  

Verder vindt de heer Neven dat er weinig gebruik wordt gemaakt van de BIBOB. De heer Keijman is het hier mee eens. 

 

1. Het AB neemt kennis van de Beleidsnotitie Misbruik, oneigenlijk gebruik en fraude ODR 2024 

09 Vergaderschema 2025 Er zijn geen opmerkingen over het vergaderschema 2025 

 

1. Het AB neemt kennis van het (bestuurlijk) vergaderschema 2025 

10 Controleprotocol ODR 2024 Er zijn geen opmerkingen over het controleprotocol 

 

1. Het AB neemt kennis van de notitie controleprotocol ODR 2024 

2. Het AB stelt het ‘Controleprotocol ODR 2024’ vast. 
11 Rondvraag en sluiting De heer Keijman geeft aan dat de ODR informatie gaat vorderen bij de RVO. Het betreft actuele dierenaantallen bij 

bedrijven. De minister wil deze gegevens niet vrijgeven. De ODR heeft deze gegevens nodig in verband met (o.m.) de 

stikstofproblematiek. Er zijn meerdere OD’s in Gelderland en Brabant die dit nu gaan doen. Dit ligt bestuurlijk gevoelig en 
zal binnenkort in de pers verschijnen. 

 

Verder zijn er geen vragen en de voorzitter sluit de vergadering. 

 Besloten deel  

 


